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Wesentliche Inhalte: 
Die AG bereitet Schüler der JS 11 und 12 in einem zweijährigen Kurs auf die Cambridge-
Prüfung für das FIRST CERTIFICATE IN ENGLISH bzw. das CERTIFICATE IN ADVANCED 
ENGLISH vor. Dies sind international anerkannte Sprachkundigenprüfungen, die in 
zunehmendem Maße Voraussetzung für das Arbeiten und Studieren im Ausland sind bzw. 
auch für Bewerbungen im Inland Vorteile bringen. 
Der Kurs schult die Teilnehmer in den Fertigkeiten, die in den fünf Teilbereichen der Prüfung 
verlangt werden: im Leseverstehen, Schreiben, Sprechen, Hörverstehen sowie in der Lexik 
und Grammatik. Die Schüler eignen sich systematisch neues Vokabular an und machen sich 
mit den prüfungsrelevanten Aufgabenstellungen vertraut. 

English for Life 
An introduction to the Cambridge EFL Examinations 

Every year more than half a million people take Cambridge examinations in English as a 
Foreign Language (EFL). They take them in order to improve their employment prospects, to 
seek further education, to prepare themselves to travel or live abroad, or because they want 
an internationally recognised certificate showing the level they have attained in the language. 
The Cambridge EFL examinations are amongst the world´s best known qualifications for 
learners of English and are recognised by universities, employers and national education 
authorities in many countries. They are run by the University of Cambridge Local 
Examinations Syndicate (UCLES) - one of the world´s largest and best known educational 
assessment agencies. 

Examinations are available at five levels. The club at our school provides the participants 
with a preparation for: 

LEVEL 4 Certificate in Advanced English (CAE)
LEVEL 3 First Certificate in English  (FCE) 

Further information: www.cambridge-efl.org.uk
www.cambridge-sachsen.de 


